

## 华泰财险附加打桩除外责任条款（CB版）

所有打桩工程中与下述情况相关的任何费用均不在本保险合同承保范围内：

(a) 发生下述情形的地基桩柱和/或套管和/或板桩建造：

- i) 放错或位置偏离；
- ii) 打桩和/或拔桩过程中发生损害；
- iii) 单个或一组发生分离或断开；

(b) 焊合处、接合点、连接处和/或板桩建造下方或套管内发生液体或物质泄漏或渗入；

(c) 废弃的打桩工程，但因本保险合同承保的损害直接导致打桩工程被废弃的不在此限；

(d) 未通过负荷试验或未达到要求承压载荷的桩柱，但前述情形是因本保险合同承保的损害直接导致的不在此限；

(e) 被保险人在损失或损害发生前明知打桩工程不合格而继续使用被鉴定为不合格的打桩工程所导致的或归咎于其的损害，除非为纠正已发现的缺陷而已对后续工程的设计和/或建造方法进行了修正；

(f) 超出原桩柱价值的费用。原桩柱价值应当按照打桩工程每一特定部分的合同总价除以该部分桩柱数量计算。

## Piling Exclusion

In respect of all piling works, any costs in respect of the following conditions are not covered under this policy:

(a) foundation piles and/or casings and/or sheet pile construction which are:

- i) misplaced or misaligned,
- ii) Damaged during driving and/or extraction,
- iii) the subject of individual or block disconnection or declutching,

(b) leakage or infiltration of liquid or material at seams, joints, connections, and/or beneath sheet pile constructions or into casings,

(c) abandoned piling work unless such abandonment is a direct consequence of Damage Insured by this Policy,

(d) piles which have failed to pass a load test or to reach the required bearing load unless such failure is a direct consequence of Damage Insured by this Policy,

(e) Damage resulting from or attributable to the continued use of identified sub-standard piling work which was known to any Insured prior to the loss or Damage unless the design and/or method of construction of subsequent works had been amended to rectify the deficiency identified,

(f) Costs in excess of the original pile value in place. The original pile value shall be calculated by dividing the total contract value for each particular section of piling work by the total number of piles in each section.